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Dotyczy: przebudowy chodnika ulicy T.Kosciuszki 

V PETYCJA 

Na podstawie przepisow Ustawy z dnia 11Lipca 2014roku. 

  

Wnosimy ponownie o podjecie dzialan zmierzajacych do poprawy bezpieczenstwa osob korzystajacych z 

chodnika na ul. T.Kosciuszki w Jaroslawiu 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

My, niżej podpisani mieszkańcy ulic T. Kosciuszki zwracamy się z kolejna prośbą o podjęcie niezwłocznych 

działań związanych z przebudową części chodnika ulicy T.Kosciuszki w Jaroslawiu. 

Prośbę swą motywujemy fatalnym stanem chodnika! Ulica T.Kosciuszki na odcinku domow od nr 23 do nr1 

jest pełna dziur | wystających uszkodzonych plyt chodnikowych. Przejscie tą częścią uicy wymaga 

nadzwyczajnej ostrożności! Szczególnie krytyczny stan chodnika ma miejsce w okresie wiosenno-lettnim w 

takich okresach chodnik jest porosniety trawskiem I nie widac wystajacych czesci uszkodzonych plyt. 

Pragniemy podkreślić, iż wnioskujemy o przebudowe nawierzchni przedmiotowego chodnika od 2018 r. Jest 

nam niezmiernie przykro iz zostalismy kolejny rok pozostawieni z obietnicami ktore nie zostaly zrealizowane. 

W lipcu 2022r.Udalo nam sie spotkac z Dyrektorem Zarzadu drog Panem Pawel Tworek. 

Pan Pawel potwierdzili ze stan chodnika na ul.T.Kosciuszki jest zly, oczywiscie my juz o tym wiemy poniewaz nie 

pierwszy raz Starostwo Powiatowe potwierdziło fatalny stan chodnika (pismo z 31/12/2019 i 10/08 2021) 

jedynie co sie zmienilo to ze Starostwo Powiatowe w Jaroslawiu stwierdzilo iz byli sklonni do przebudowy 

dalszej czesci chodnika ale Urzad Miast Jaroslaw sie z tego wycofal w 2022roku !? 

W ostatniej naszej korespondencji Panie Burmistrzu zapewnial Pane „ze dolozy wszelkich staran aby ten 

odcinek chodnika zostal przebudowany , a ty czasem my sie dowiadujemy iz Burmistrz sie wycofał, jak to, 

dlaczego ? 

Niestety do dnia dzisiejszego nic się w naszej sprawie nie dzieje . 

Zwracamy uwage iz zgodnie z ustawa z dnia 21Marca 1985r o drogach publicznych jednym z zadan a tym 

samym obowiazkow miasta jest utrzymanie w nalezytym stanie drog w tym chodnikow. 

Oczekując odpowiedzi liczymy na zrozumienie i pozytywne rozpatrzenie naszej petycji. 

W imienium Mieszkancow 
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